
Sprawozdanie ze spotkania Intergrupy Kopernik z dnia 12.10.2024r. 
 
Spotkanie Intergrupy „Kopernik” odbyło się w dniu 12.10.2024r. w Toruniu w salce grupy AA „Odwaga”. 
Zgromadzenie poprowadził Jacek (rzecznik intergrupy). Po tradycyjnym przywitaniu się Modlitwą o Pogodę 
Ducha, zostały odczytane: 12 Tradycji (Witek) i 12 Koncepcji Wspólnoty AA (Sylwek). 
 
Do poprzedniego sprawozdania uwag nie było. 
 
Sprawozdania z grup: 
 
Grupa AA „Krokus” Brodnica (Wiesław) – Na mityngi przychodzi coraz mniej osób (od 3 do max. 10). 7 tradycja 
zadawalająca, dostępna jest również literatura AA. 
 
Grupa AA „Odwaga” Toruń (Mirka) – Frekwencja i 7 tradycja bardzo dobre. Regularnie przychodzą nowicjusze, 
którzy są zaopiekowani. Grupa pracuje na programie. Organizowaliśmy warsztaty kroków wraz z grupą 
„Nadzieja” w dniach 7-8 września, które się bardzo udały.  
 
Grupa AA „Rozwiązanie” Toruń (Zosia) – Frekwencja na mityngach zadawalająca – przychodzą zarówno 
nowicjusze jak i stali bywalcy mityngu. Grupa pracuje na krokach i Wielkiej Księdze. 7 tradycja nie zawsze 
zadawalająca. 
 
Grupa AA „Ola” Aleksandrów Kujawski (Szczepan) – Grupa wznowiła mityngi po wakacjach. Frekwencja słaba 
poniżej 10 osób, 7 tradycja również słaba. Na grupie planowany jest mityng rocznicowy z okazji 20 lat 
trzeźwości Janusza i 38 lat trzeźwości Szczepana, który ma zachęcić nowych uczestników spotkań do zostania 
we wspólnocie AA. 
 
Grupa AA „Przymierze” Brodnica (Krzysztof) – Frekwencja na mityngach 20-30 osób. Mityngi tematyczne, 
związane z aktualnym krokiem. Kapelusz bardzo dobry, dostępna jest literatura. W planach organizacja 
mityngu informacyjnego w Powiatowej Komendzie Policji w Brodnicy. 
 
Grupa AA „Droga” Toruń (Bożena) – Mityngi w czwartki o godz. 17:00, frekwencja dobra, kapelusz dobry. W 
ostatni czwartek miesiąca mityng spikerski. Przygotowujemy mityng rocznicowy z okazji 20 lat działania grupy, 
z tej okazji odkładamy pieniądze na pakiet urodzinowy z BSK. Nowi uczestnicy mityngów są zaopiekowani, ale 
wielu z nich znika. Padła propozycja roznoszenia ulotek do skrzynek pocztowych, ale nie wiemy czy możemy 
to robić. 

 
Grupa AA „Nadzieja” Toruń (Jacek) – Mityngi w środy i soboty. Regularnie mityngi spikerskie w ostatnią sobotę 
miesiąca, grupa pracuje na krokach i tradycjach. Grupa niesie posłanie na zewnątrz roznosząc ulotki i osobiście 
do Zakładu Karnego. Regularnie przychodzą nowicjusze i dużo z nich zostaje. We wrześniu wraz z grupą AA 
Odwaga zorganizowaliśmy warsztaty kroków. Wybrano jednogłośnie nowe służby na grupie. W dniu 
26.10.2024r. organizujemy nocny konwent z udziałem Grup Rodzinnych Al-Anon. 
 
Grupa AA „Jutrzenka” Rypin (Witek) – We wrześniu zorganizowaliśmy warsztaty tradycji, które się udały i 
samofinansowały, a nadmiar z darowizn na warsztaty przekazaliśmy do BSK. Organizujemy mityngi spikerskie. 
Nowicjusze otrzymują pakiety startowe i wielu z nich wraca. Przygotowujemy się do inwentury grupy. Ulotki 
o działaniu grupy są roznoszone do przychodni, kościołów i urzędów. Raz na kwartał niesiemy posłanie na 
terapię do Czerniewic. 
 
Sprawozdania służb Intergrupy: 

 
- Łącznik do ZK (Sylwek) – mityngi w ZK odbywają się systematycznie w czwartki o godz. 16:30. Współpraca ze 
służbą więzienną bardzo dobra. Do ZK jest regularnie dostarczana literatura. Na mityngach od kilku do 
kilkunastu osób. Lista uczestników mityngów jest regularnie uaktualniana. Odbyły się regionalne warsztaty 



niesienia posłania do ZK, które się finansowo zwróciły, a nadwyżkę przekazaliśmy na zorganizowanie 
ogólnopolskich warsztatów niesienia posłania do ZK, które odbędą się w regionie kujawsko – pomorskim. 
Chcemy stworzyć intergrupowy zespół do zachęcania w uczestnictwie w mityngach w ZK. Staramy się 
zorganizować spotkanie informacyjne dla pracowników Zakładów Karnych. W połowie września odbyło się 
spotkanie informacyjne ze służbami z ZK, na których mówiłem o AA i rozdałem ulotki. 
 
- Łącznik internetowy (Krzysztof) – przypomniał o dołączaniu do informatora regionu kujawsko – pomorskiego. 

 
- Koordynator informacji publicznej (Michał) – odpowiedział na pytanie grupy AA „Droga” o roznoszeniu 
ulotek do skrzynek pocztowych – potrzebna jest zgoda właściciela skrzynki.  
Nawiązał kontakt z WORD w Toruniu, który zmienia nastawienie do AA i prosi o przesłanie pisma z prośbą o 
zorganizowanie mityngu informacyjnego o AA. Nawiązał kontakt z UMK gdzie również jest możliwość 
organizacji mityngu informacyjnego o AA. Nawiązał kontakt z Komendą Policji i tam również planowany jest 
mityng informacyjny (styczeń, luty – 2025 r.) Dotarł również do Szpitala Psychiatrycznego z pismem o ofercie 
AA i czeka na odpowiedź. Odezwała się również Całodobowa Lecznica Uzależnień, która wyraża chęć 
ponownej organizacji mityngu informacyjnego w ferie zimowe. Zachęcił do uczestnictwa w mityngach na 
terenie terapii uzależnień w Czerniewicach. 

 
- Rzecznik (Jacek) – przedstawił sprawozdanie z rady regionu kujawsko – pomorskiego i mówił o planach 
zorganizowania warsztatów tradycji. Poinformował o warsztatach dla służb, które odbędą się przed 
następnym spotkaniem intergrupy Kopernik. 
 
Problemy na grupach i pomysły na niesienie posłania: 
 
- Michał zaproponował, aby Intergrupa w ramach działania na rzecz informacji publicznej rozważyła 
finansowanie umieszczenia plakatów informacyjnych o AA wraz z numerem telefonu infolinii ogólnopolskiej i 
intergrupy w komunikacji miejskiej w Toruniu. Po głosowaniu wybrano finansowanie przez trzy tygodnie 
stycznia umieszczenia plakatów w komunikacji miejskiej w Toruniu. 

  
Inne sprawy i wolne wnioski: 
- Witek – poprosił o skoordynowanie przez grupy AA informacji o dostępności uczestnictwa w mityngach osób 
na wózkach inwalidzkich – czy jest możliwy wjazd takiej osoby na mityng oraz czy grupa posiada dostęp do 
toalety przystosowanej dla osób z niepełnosprawnością. Poprosił również, aby zastanowić się, co zrobić, aby 
w spotkaniach intergrupy uczestniczyła większa ilość przedstawicieli grup AA z rejonu intergrupy Kopernik. 
- Michał – poprosił o zastanowienie się przez grupy AA jak jeszcze możemy nieść posłanie w ramach informacji 
publicznej 
 
Raport skarbnika (Sławek) 
 
Następne spotkanie Intergrupy „Kopernik” odbędzie się 14.12.2024r. o godz. 16:00, w tym samym miejscu.  
Przed spotkaniem o godz. 15:00 zapraszamy na warsztaty dla służb. 
Serdecznie zapraszamy wszystkich alkoholików, którzy chcieliby uczestniczyć w pracach Intergrupy. 
 
Pożegnano się deklaracją odpowiedzialności. 
 
Sprawozdanie sporządził Krzysztof – w zastępstwie sekretarz Intergrupy Kopernik 


